
S uspokojením a zadostiučiněním 

jsme přijali zprávu, že minister-

stvo životního prostředí zrušilo 

dříve vydané souhlasné stanovisko 

k rozšíření letiště Vodochody. Jak 

k tomu došlo? Krátce po oznámení 

původního souhlasu ministerstva 

s rozšířením letiště v říjnu minulého 

roku si představitelé obcí spoje-

ných ve sdružení Stop letišti Vodo-

chody spolu s krajským hejtmanem 

vyžádali setkání s novým ministrem 

životního prostředí a požadovali 

zrušení tohoto souhlasu s uvedením 

vážných důvodů pro toto opatření. 

Na základě této žádosti rozhodl 

ministr o ustavení pracovní skupiny 

v čele s náměstkyní ministra Bereni-

kou Peštovou, která dostala za úkol 

provést důkladný rozbor, jak byly 

vypořádány připomínky a námitky 

vznesené proti rozšíření letiště. Při 

této analýze byla zjištěna závažná 

pochybení zejména u nedostatečného 

vypořádání připomínek v oblasti 

vodního hospodářství a u posouzení 

vlivu hlukové zátěže. Nebylo 

přesvědčivě a logicky vysvětleno, jak 

je garantováno, že by všechna voda 

mohla bez problémů vsáknout nebo 

odtéci kanalizací a nedocházelo tak 

k podmáčení oblasti a kontaminaci 

vody i s ohledem na staré ekologické 

zátěže v místě vsaku. Nebylo ani 

jednoznačně prokázáno, že navržené 

vodohospodářské řešení je vůbec 

možné technicky realizovat. Z hle-

diska hlukové zátěže byly nesprávně 

hodnoceny hlukové limity a bylo 

nedostatečně přihlíženo k tomu, že 

k již nyní překračovaným limitům 

hluku z pozemní dopravy přibude 

ještě hluková zátěž z letiště. 

Pro obce spojené ve sdružení Stop 

letišti Vodochody, ve Svazku obcí 

Dolní Povltaví pro četná občanská 

sdružení, vzniklá jako výraz 

občanského odporu proti letišti i pro 

angažované jednotlivce a odborníky, 

kteří svými znalostmi pomáhali kon-

cipovat připomínky, je ministerské 

rozhodnutí  zadostiučiněním i z to-

ho hlediska, že vytrvalost v odporu 

k rozšíření letiště, aktivní činnost 

v této oblasti, trpělivé prokousávání 

se stovkami stránek příslušné do-

kumentace při hledání slabých 

míst v argumentaci investora a jím 

angažovaných expertů a neúnavné 

upozorňování na tyto slabiny, nebyly 

marné. V naší obci bych chtěla při této 

příležitosti poděkovat všem občanům, 

kteří se účastnili referenda a hlasovali 

proti letišti, obecním zastupitelům za 

jednomyslné přijímání  připomínek, 

podávaných obcí k záměru na 

rozšíření letiště a rovněž tak i jed-

notlivým občanům, kteří se v tomto 

zápase osobně angažovali, např. 

manželům Jezberovým, paní Kateřině 

Vojtíškové, panu Josefu Břečkovi 

i řadě dalších. Zápas o letiště ovšem 

zřejmě ještě nekončí. Letiště Vodo-

chody má možnost podat  k tomuto 

opatření do 14 dnů rozklad. Pokud 

jej podá, bude dalším krokem roz-

hodnutí ministra o rozkladu. Pokud 

jej ministr zamítne, nabude rozhod-

nutí ministra právní moci a investor 

nebude moci pokračovat v krocích 

vedoucích k realizaci záměru. I  když 

první reakce mluvčího Penty na mi-

nisterské rozhodnutí byla dost nejistá 

a rozpačitá, lze se od ní nadít ještě 

mnohého. Proto se nesmíme nechat 

ukolébat výhrou ani v této fázi zá-

pasu.     V. Sýkorová

Na vědomost
se dává...
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Pro rok 2013 schválilo zastupitelstvo obce původně vy-

rovnaný rozpočet v celkové výši 3,42 mil. Kč. Během roku 

však došlo k výrazným změnám jak na straně příjmů tak 

na straně výdajů, které v době  sestavování rozpočtu neby-

ly známé nebo jisté, takže rozpočet byl několikrát upra-

vován na veřejných schůzích zastupitelstva. Mezi hlavní 

položky tohoto druhu patřily prodeje stavebních parcel, 

dotace na přívoz a nákup objektu čp.16. Skutečnost se tak 

od původního rozpočtu výrazně lišila. Skutečné příjmy za 

minulý rok činily 11,587 mil Kč a skutečné výdaje 10,596 

mil Kč, takže hospodaření obce skončilo přebytkem ve 

výši 991 tis. Kč. Na zvýšení skutečných příjmů proti 

původně  rozpočtovaným se podílí v rozhodující míře 

příjem za prodej stavebních pozemků  ve výši  6,9 mil. Kč 

mil. Kč a dále přijaté dotace (účetní třída 4), které byly 

vyšší o 296 tis. Kč.

Na zvýšení výdajů se nejvíce podílel nákup objektu čp. 

16 ve výši 5,45 mil Kč. Prodej pozemků také nesl sebou 

povinnost zaplatit daň z převodu nemovitostí, která činila  

147 tis. Kč. Na místní komunikace bylo vynaloženo 911 

tis. Kč (např. ulice U Vodojemu) a výstavba dalšího úseku 

cyklostezky kolem Vltavy stála 174 tis. Kč. Podstatně 

vyšší byly také skutečné příjmy i náklady na přívoz, do 

kterých se promítla dotace na provoz přívozu a dotace 

na likvidaci povodní od Krajského úřadu. Obě poskyt-

nuté dotace byly celé účelově vynaloženy a promítly 

se do nákladů na provoz přívozu. Celkové náklady na 

přívoz dosáhly částky 440 tis. Kč. Proti původnímu 

rozpočtu investovala obec částku 40 tis. Kč do nákupu za-

metacího stroje, společného pro několik sousedních obcí 

sdružených ve Svazku obcí Dolní Povltaví.   

Z ostatních výdajových položek zůstaly v původní 

rozpočtované výši výdaje na mateřskou školu (222 tis. 

Kč), na provoz škol v jiných obcích, kam chodí naši žáci, 

jsme zaplatili 141 tis. Kč, na dopravní obslužnost bylo 

vydáno 172 tis. Kč, na odměny zastupitelům 515 tis.Kč 

a na parkovou úpravu veřejných prostranství 68 tis. Kč. 

Na podporu sportu a tělovýchovy byla poskytnuta dotace 

SK Máslovice ve výši 20 tis. Kč a dalších 21 tis. stálo 

udržování a provoz sportovních kabin. Na keramický 

kroužek dětí věnovala obec 20 tis. Kč.   Likvidace odpadků 

stála obec celkem 360 tis. Kč, z čehož 241 tis. uhradily 

poplatky občanů. Provoz muzea vykázal náklady ve výši 

350 tis. Kč a příjmy 144 tis. Kč a na kulturní akce bylo 

vynaloženo 410 tis. Kč a příjem z nich činil 307 tis. Kč. 

Na knihovnu bylo rozpočtováno  a skutečně vynaloženo 

60 tis. Kč. Hasičskému sboru Letiště Vodochody bylo 

podle smlouvy proplaceno 28 tis. Kč jako roční paušál za 

poskytované služby. Náklady na veřejné osvětlení činily 

84 tis. Kč.

V úplné podobě je závěrečný účet hospodaření obce 

uveřejněn na webových stránkách obce a dále je k dis-

pozici zájemcům na obecním úřadě v úředních hodinách

V. Sýkorová 

ZÁVĚREČNÝ ÚČET HOSPODAŘENÍ OBCE ZA ROK 2013

Ráda bych tímto vyjádřila svůj názor na celou situaci, která 

vznikla díky informacím od paní Smutné o dění ve školce.

Paní Smutná byla svědkem telefonátu, který se uskutečnil 

mezi paní ředitelkou mateřské školy a starostkou naší obce. 

Tento vyslechnutý telefonát ji natolik rozzlobil (čemuž se vůbec 

nedivím), že sedla a sepsala svou reakci na tento rozhovor s tím, 

že ji dá k otištění jako článek do Zpravodaje obce.  Tento článek 

proto zaslala na obec s otázkou, zda bude článek otisknut. Pan 

Chalupný jako šéfredaktor místního Zpravodaje sám rozhodl 

o tom, že článek neotiskne , neboť se dle jeho slov jedná o po-

mluvu a své vyjádření zaslal písemně paní Smutné. Ta se proto 

rozhodla, že občanům tuto informaci předá sama – proto jsme 

měli všichni tento dopis ve svých poštovních schránkách. 

Ráda bych k tomuto řekla následující – obecní zastupitelstvo 

je též nazýváno jako „redakční rada“ a má proto rozhodovat 

o tom, jaké informace ve  Zpravodaji obce budou vytištěny. 

Zastupitelstvo obce nejenže nevědělo o tom, že paní Smutná 

nějaký dotaz a článek na obec zaslala, ale nevědělo ani o tom, 

že jí otištění článku nebylo umožněno. Ano, dá se oponovat 

tím, že dotaz paní Smutné byl zaslán na obec dne 14.5. (středa) 

a nejbližší zastupitelstvo se konalo až 20.5. (úterý), ale dle mého 

názoru měl pan Chalupný zastupitelstvo obce informovat o tom, 

že článek od paní Smutné obdržel, o jeho postoji k danému 

článku a se zastupitelstvem se měl shodnout na stanovisku, zda 

článek otisknout či nikoli a o tomto společném stanovisku paní 

Smutnou informovat.(Sama za sebe bych byla bývala hlasovala 

pro otištění dopisu paní Smutné ve Zpravodaji obce s tím, že 

vedle jejího článku by byl otištěn názor obecního zastupitelstva 

– ostatně tak to u většiny článků ve  Zpravodaji je běžnou praxí)

Dále bych ráda vyjádřila svůj názor na obsah dopisu paní 

Smutné – a rozdělila ho na dvě části: 

První část: Co se týče popisu telefonátu mezi starostkou 
obce a paní ředitelkou mateřské školy:

Když jsem dopis poprvé přečetla, tak to byl pro mě šok a mu-

sím přiznat, že mě informace z dopisu hodně rozčílily. Bohužel, 

střízlivě k tomuto lze říci jen to, že se jedná v podstatě o tvrzení 

proti tvrzení, neboť  rozhovor není nikde zaznamenán. Nicméně 

já sama věřím, že se tento rozhovor opravdu odehrál a že ho 

paní Smutná do dopisu interpretovala po pravdě tak, jak slyšela. 

Myslím si, že maminka na mateřské dovolené má jistě hodně 

SKANDÁL VE ŠKOLCE
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jiných starostí než si vymýšlet telefonickou komunikaci dvou 

osob, trávit čas jejím sepsáním a poté ještě distribucí … Dle 

mého názoru si osoba ve funkci nejvyššího představitele obce 

a osoba v ředitelské funkci, už jen z těchto titulů, nemůže tak-

to dovolit mluvit na „veřejnosti“ o svých občanech, kteří jsou 

zároveň i „jejich“ voliči. 

Druhá část: Poslední odstavec dopisu  - korupce:
Dle mého názoru se v tomto odstavci paní Smutná nechala 

unést negativními emocemi, které v ní zanechal vyslechnutý 

telefonát. Sama za sebe bych ráda sdělila, že mi po celou dobu 

(od mého zvolení do zastupitelstva až po tento den) nebyl žádný 

úplatek nabídnut a nikdy bych ani žádný úplatek nepřijala 

– a troufám si tvrdit, že to ostatní zastupitelé mají stejně.

Osobně jsem čekala, že paní ředitelka školky se dostaví na 

obecní úřad v úředních hodinách, všem zastupitelům vysvětlí 

své jednání a vyjádří se k dopisu paní Smutné – to se bohužel 

nestalo. Dále bych čekala, že se jak starostka obce, tak paní 

ředitelka, omluví za své jednání. A v neposlední řadě bych 

očekávala, že se i paní Smutná zastaví na obecním úřadě a omlu-

ví se za onen zmiňovaný poslední odstavec  jejího dopisu…  

A poslední věc ke zmiňovanému výše: myslím si, že by každý 

článek a názor občana měl být ve Zpravodaji obce vytištěn. 

Neustále nabádáme občany, ať do Zpravodaje obce píší své 

názory ať již pozitivní či negativní – vždyť obecní zastupitelstvo 

má vždy možnost se ke zmiňovanému článku vyjádřit (a stejně 

tak i kdokoli z občanů). Upozornění, že Zpravodaj není bul-

vár, pro mě osobně není dostačující a toto tvrzení je dle mého 

mínění pouze věcí názoru. 

Důrazně se taktéž distancuji od skutečnosti, že dopis paní 

Smutné byl předán na policii – o této skutečnosti bylo obecní 

zastupitelstvo informováno starostkou obce až poté, co svoji 

návštěvu na policii zrealizovala. Nutno podotknout, že jednání 

s policií měla starostka obce pouze sama za sebe, nikoli za celé 

zastupitelstvo obce. Přijde  mi úsměvné, že pomlouvat do tele-

fonu občany je v pořádku, ale pokud občan pomlouvá obecní 

zastupitelstvo, byť  z úplatkářství,  tak se s tím utíká na policii… 

Jak jsem již napsala výše – se zmíněným nařčením nesouhla-

sím, nicméně vím, že  svědomí mám čisté, čili jsem v klidu 

a zůstávám i nadále zcela přesvědčena o tom, že celá situace se 

dala řešit jinak. Např. pozváním paní Smutné na obecní úřad 

a následnou vzájemnou komunikací.

K reakci dcery paní ředitelky mateřské školy na dopis 
paní Smutné  – zde si dovolím ponechat si svůj názor pro sebe, 

jsem si jistá, že po přečtení této reakce si udělal o pisatelce ob-

rázek každý sám… Pozastavím se snad pouze nad tvrzením, že 

získat učitele/ředitele  pro práci v mateřské škole  je velký pro-

blém – nevím, jak pisatelka k tomuto názoru došla, když obec 

žádné výběrové řízení nevypisovala již několik let…

A nyní můj postoj k situaci v naší mateřské škole:
Na obecní úřad přišla před 14ti dny maminka z Máslovic, paní 

Hermanová, řešit současnou situaci v mateřské škole. Přišla 

nejen sama za sebe, ale také v zastoupení dalších několika 

rodičů, kteří mají stejné nebo podobné názory na fungování 

mateřské školy. Paní Hermanová nám sdělila informace o fun-

gování mateřské školy na základě vlastních zkušeností + nás 

informovala o chodu mateřské školy atd… Měla na obecní za-

stupitelstvo i spoustu otázek, na které obecní zastupitelstvo ne-

znalo správné odpovědi, neboť některé ze zmiňovaných otázek 

nespadají do kompetence řešení obecního úřadu. Paní Her-

manové byl doporučen postup jednání v mateřské škole a bylo 

nám přislíbeno, že o celé situaci nás bude dále informovat.

Jsem zastáncem toho názoru, že mateřská škola v naší obci 

má sloužit nejprve občanům naší obce a teprve poté (pokud 

jsou možnosti a skutečnosti, které to dovolí) sloužit i občanům 

okolních obcí. Nerozumím tomu, proč  by měly děti z naší obce 

navštěvovat školky okolních obcí. Současná kapacita naší školky 

(28 dětí) plně postačuje kapacitě dětí v obci. Myslím si, že je na 

uvážení rodičů, kdy se rozhodnou dát své dítě do školky a mělo 

by jim být vyhověno. Dnes žijeme v době, kdy většina maminek 

pracuje i na mateřské dovolené a potřebuje dítě do školky prostě  

dát – vždyť vše je přece o domluvě a ochotě. Navíc  tím, že nás 

v obci není mnoho, tak lze velice dobře odhadnout, popřípadě 

si zjistit, které dítě dosahuje nebo bude dosahovat věku pro 

mateřskou školu, zjistit od maminky zda vůbec plánuje dítě do 

mateřské školy v Máslovicích dát a poté vše zařadit do násled-

ného plánování…

K personálnímu obsazení mateřské školy:
Personální obsazení mateřské školy se řešilo již před dvěma 

lety, kdy bylo možné obecním zastupitelstvem vypsat nové 

výběrové řízení na ředitelku školy. Na základě stížností rodičů, 

které se k zastupitelům dostaly, ale byly jim sdělovány pouze 

ústní formou a neformálně, byla obecním úřadem vypsána 

anonymní anketa, ve které se mohli rodiče vyjádřit. Následně se 

situace v mateřské škole řešila  na veřejném zasedání obecního 

úřadu. 

Obecní zastupitelstvo nebylo ohledně vypsání nového 

výběrového řízení jednotné.  Proto na základě výsledků ankety 

a veřejného zasedání zastupitelstva obce, jednalo obecní zastu-

pitelstvo pouze mezi sebou o případném vypsání výběrového 

řízení. Výsledkem tohoto interního jednání všech zastupitelů 

bylo, že se nové výběrové řízení nevypíše, ale  starostka obce se 

domluví s ředitelkou školky na jejím odchodu z funkce v roce, 

kdy paní ředitelka završí věk 70ti let. Rozhodnuto tak bylo na 

základě nepsaného etického kodexu. Domluva ovšem nebyla 

dodržena, obecní zastupitelstvo nebylo o dalším setrvání paní 

ředitelky ve funkci informováno. Odvolání ředitelky školky z  

funkce může pouze obecní úřad jakožto zřizovatel mateřské 

školy. Veškeré  kontroly, které proběhly v mateřské škole jsou 

ovšem všechny v pořádku, bez jakýchkoli námitek a obecní 

zastupitelstvo nemělo žádné písemné a formální stížnosti na 

činnost mateřské školy.

Ofi ciálně stížnost řeší obecní zastupitelstvo až nyní, o výsled-

ku řešení budete informováni. Děkuji,

Hana Švitorková
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Paní Švitorková mi vytýká, že jsem odmítl uveřejnit text paní 

Smutné  pod názvem Skandál ve školce, aniž bych se o tom 

poradil s obecním zastupitelstvem, které tu funguje jako jakási 

redakční rada. Odmítl jsem to s plnou odpovědností a udělám 

to znovu, pokud půjde o text stejné povahy. Paní Švitorková si 

zřejmě nevšimla, že v tiráži našeho časopisu je u slova redaktor 

přívlastek „ODPOVĚDNÝ“. Tento přívlastek znamená že ten-

to redaktor nese osobní právní odpovědnost za obsah časopisu, 

že se tam neuveřejní nic, co by mohlo být v rozporu s platný-

mi zákony nebo se neoprávněně dotýkat cti jiných občanů či 

neoprávněně jinak narušovat jejich soukromí a občanská práva. 

Je odpovědný jako osoba  a nemůže se schovávat za redakční 

radu, v našem případě za obecní zastupitelstvo.

Nikdy jsem se nevyhýbal uveřejňování polemických článků. 

Vzpomeňme jen z poslední doby na polemiky kolem spor-

tovních kabin, nebo kolem ulice Na Vartě či o nedostatcích 

v informovanosti občanů o práci obecního úřadu a zastupi-

telstva. Ale v textu paní Smutné není o čem diskutovat. Je to 

jen snůška pomlouvačných tvrzení bez jakýchkoliv důkazů, 

opřená navíc o nepřípustný tajný odposlech  telefonního ho-

voru. Uveřejnit takový text znamená snížit náš obecní časopis 

na úroveň hrubého bulváru.  

Dostáváme se tak od hlediska právního k hledisku morál-

nímu. Toto své hledisko jsem podrobně zdůvodnil v dopise 

paní Smutné, ve kterém jsem ji informoval o důvodech, proč 

nemohu její text zveřejnit a který je v plném znění otištěn na 

jiném místě v tomto čísle zpravodaje. Paní Švitorková mé 

morální stanovisko zřejmě zcela nesdílí, což mě značně udi-

vuje zejména proto, že právě ona často vystupuje na veřejnosti 

jako zastánkyně dobrých mravů. Proč ve své reakci na její text 

paní Smutnou nepokárala za to, že potají odposlouchávala cizí 

telefonní hovor, což náš demokratický právní řád  považuje za 

nepřípustné a co slušný člověk nedělá. A nejen to. Paní Smut-

ná si to, co údajně takto potají vyposlechla, nenechala pro 

sebe, ale „vybubnovala“ to po celé vsi. Tohle přece není pro-

jev dobrých mravů! Nebo je snad projevem dobrých mravů 

hrubé narčení ředitelky školky za braní tučných úplatků při 

přijímání dětí do školky, která vznesla paní Smutná opět bez 

jakýchkoliv důkazů? Paní Švitorková velmi mírně  a omluv-

ným způsobem vytýká paní Smutné, že se „otřela“ i o obec-

ní zastupitelstvo, ale že vylévala kbelík špíny na ředitelku 

mateřské školy ji asi nevadí, když to nechává bez povšimnutí. 

Že by se jednalo o dvojí metr?  

Doufám, že jsem vysvětlil dostatečně jasně důvody, proč ta-

kový text do našeho zpravodaje nepatří a jsem velice zklamán, 

že paní Švitorková moje morální hledisko nesdílí.        v-ch-

A CO NA TO REDAKTOR?

Vážená paní,

starostka obce mi jako odpovědnému redaktoru obec-

ního zpravodaje „Na vědomost se dává..“ předala Váš text 

pod nadpisem Skandál ve školce s Vaším návrhem na jeho 

zveřejnění ve zpravodaji. S politováním Vám sděluji, že tento 

text uveřejnit nemohu a to z celé řady důvodů.

Jedním z těchto důvodů je sama skutečnost, že celý text je 

založen na neoprávněném odposlechu telefonního hovoru 

ředitelky mateřské školy bez jejího vědomí. Je Vám jistě zná-

mo - minimálně z denního tisku – že náš právní řád považuje 

svévolné odposlechy cizích telefonních hovorů bez vědomí 

hovořících za nepřípustné bez ohledu na to, zda se tak děje 

pomocí technických zařízení či přímo. Už tento důvod sám 

o sobě by stačil k odmítnutí uvedeného textu.

Jsou tu ovšem i důvody další. Z Vašeho textu vyplývá, že 

předmětem neoprávněně odposlouchávaného hovoru byl 

problém výběru dětí k přijetí do mateřské školy za situace, 

kdy počet žádostí o přijetí převyšuje kapacitu školy. Pro ta-

kový případ existují přesná obecně platná kriteria výběru. Ve 

Vašem textu neuvádíte žádný důkaz, že tato kriteria ředitelka 

mateřské školy porušuje, nicméně vyslovujete svůj osobní 

názor – cituji – „pokud rodiče nepřijdou k zápisu (respektive 

k vyzvednutí  formulářů k zápisu) s „desítkou“ (10.000 CZK) 

nalepenou na čele, tak nemají šanci“. Chápete, že takovéto 

tvrzení bez jakéhokoliv důkazu není ničím jiným než hrubou 

pomluvou ?

Podobným nepodloženým tvrzením je Váš názor, že nynější 

vedení mateřské školy nemůže dětem nic  moc dát nebo že se 

rodiče bojí vyslovit kritické připomínky k práci školy v obavě, 

aby se „kdosi“ za to nemstil na dětech.  

Své ničím neodůvodněné podezření, že při přijímání dětí 

do mateřské školy existuje uplácení vztahujete v závěrečném 

odstavci i na rozhodování orgánů obce při výběrových řízeních 

různého druhu. Je Vám doufám známo, že tyto záležitosti se 

řeší na veřejných zasedáních obecního zastupitelstva, a tvrdit 

něco o neregulérnosti těchto rozhodování bez sebemenšího 

důkazu není zase ničím jiným než hrubou pomluvou ten-

tokráte obecního zastupitelstva.

Vážená paní, předpokládám, že jste svůj text psala v jistém 

rozrušení a doufám, že až se k němu vrátíte s chladnější hla-

vou, budete se na něj dívat jistě trochu jinak. Pokud Vám moje 

vysvětlení nepostačuje, jsem ochoten celou záležitost s Vámi 

osobně probrat, kdykoliv Vám to bude vyhovovat.    

Ing. Vladimír Chalupný, odpovědný redaktor obecního 
zpravodaje „Na vědomost se dává“

V Máslovicích dne 16. 5. 2014

TEXT DOPISU, KTERÝM REDAKTOR ZPRAVODAJE ODMÍTL 
UVEŘEJNIT ČLÁNEK PANÍ SMUTNÉ 
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O tom, že komunikace mezi ředitelkou zdejší školky 

a některými rodiči je neuspokojivá se v obci mluví 

dlouho. Problém je v tom, že se o nich mluví v sou-

kromí, kde se mnoho nevyřeší. Obecní zastupitelé, kteří 

dostali podobnou informaci někde na ulici, opakovaně 

nabádali rodiče, aby přišli s konkrétními podněty na 

OÚ. Proto je škoda, že když už se paní Smutná odhod-

lala ukázat na konkrétní závažný problém, shodila ho 

vzápětí posledním odstavcem, kde bez jakýchkoli po-

chybností oznamuje, že zastupitelstvo bere úplatky 

a rozhoduje nepoctivě. 

Že to jde i jinak, ukázala maminka, která se nedávno 

nebála a s konkrétními podněty, leč ve vší slušnosti na 

zastupitelstvo přišla. 

Obecní zastupitelstvo se situaci ve školce věnuje. 

A paní Smutná má teď jen jednu možnost, jak z toho 

vyjít se ctí. Kandidovat do zastupitelstva, přesvědčit 

dost lidí, aby jí volili a ukázat nám, jak se to dělá jinak. 

Lépe. 

Kateřina Šertlerová

REAKCE NA PAMFLET PANÍ SMUTNÉ SKANDÁL VE ŠKOLCE

Starostka především říká, že se nejedná o žádný skandál 

ve školce. Školka pracuje dál klidně  a celkem dobře, jak 

potvrzuje i krajská školní inspekce. Pokud tam jsou některé 

nesrovnalosti spíše organizačního řádu, jsme jistě schopni 

je v klidu vyřešit. Hlavní je, že vzdělávací poslání školky je 

řádně plněno, děti jsou  ve školce spokojené a rády tam chodí, 

což potvrdila i paní Hermanová, když přišla na obecní úřad  

se svými připomínkami. A o to přece tady jde především - 

o spokojenost dětí a jejich vzdělávání.

Pokud je kolem školky něco skandálního, pak je to 

chování paní Smutné. S paní Smutnou jsme se setkali 

již v minulém roce, kdy si přišla stěžovat na obecní úřad 

v záležitosti nepřijetí její dcery do mateřské školy a v této 

souvislosti nabídla úplatek stylem: „Kolik vám mám dát, 

deset nebo patnáct tisíc, abyste mě vzali dceru do školky?“ 

Moje odpověď zněla: „ Na to si tady opravdu nehrajeme, 

vidím, že čekáte druhé dítě, takže můžete být doma s oběma, 

mezitím si zařiďte trvalý pobyt v obci a příští rok určitě 

nebude s přijetím vaší dcery problém.“ Tomuto rozhovoru 

byli přítomni i dva zastupitelé. Svůj pokus o přijetí dcery 

do školky zopakovala i letos, ale vzhledem k tomu, že 

si nevyřídila trvalý pobyt v obci a hlásí se více dětí, která 

splňují obě kriteria, tj. dosažený věk tří let a trvalé bydliště 

v obci, nemůže být její dcera přijata. Osobně jsem byla tro-

chu překvapená, proč si paní Smutná nevyřídila trvalý pobyt 

v obci, když tolik stála o umístění dcery do školky. A zjistila 

jsem následující: paní Smutná s partnerem panem Červem 

již více než rok bydlí v novostavbě, která není zkolaudovaná 

(což je v rozporu se stavebním zákonem) a z tohoto důvodu 

jí nemůže být přiděleno číslo popisné, a když domu není 

přiděleno číslo popisné (příp. evidenční) a není zaregistro-

vaný v  katastru, nemůže uživatel domu získat trvalý pobyt.  

Paní Smutná letos v květnu neoprávněně vyslechla tele-

fonní rozhovor ředitelky školky se mnou, ve kterém údajně 

použila ředitelka „peprnějších“ výrazů o ní i o některých 

jiných osobách. Nelenila, doplnila to nepodloženými skan-

dálními výroky o úplatkářství ředitelky i celého vedení 

obce a když se jí nepodařilo dostat tento pomlouvačný 

text do obecního zpravodaje, roznesla jej do všech dopis-

ních schránek v obci. 

Bohužel se jí dostalo pro toto skandální chování podpory od 

členky obecního zastupitelstva paní Hany Švitorkové, která 

mne  mimo jiné vyzývá, abych se na obecním úřadě omluvila 

za své jednání já. Opravdu nevím za co. Mám se snad omlou-

vat za to, že jsem vyslechla informace od paní ředitelky 

v soukromém rozhovoru, který nebyl na veřejnosti, nikoho 

jsem nepomlouvala a jen jsem potvrdila, že když někdo 

nesplňuje podmínky přijetí do školky tak nemůže být přijat? 

Za co a komu se mám omluvit? 

Text paní Smutné jsem předala na policii formou podání 

vysvětlení ve věci hrubé pomluvy ředitelky i obecního za-

stupitelstva z úplatkářství. Toto chování je v našem trestním 

řádu kvalifi kováno jako přestupek i jako trestný čin (podle 

rozsahu újmy poškozeného).  Považovala jsem to za svou 

povinnost ve funkci veřejného činitele se takovému chování 

bránit, protože by se nám lehce mohlo stát, že budeme mít 

strach v soukromí promluvit v obavě, že někdo pod okny 

si zapisuje naše výroky a pak je roznáší po schránkách. 

Pokud paní Švitorkové „přijde úsměvné, že pomlouvat do 

telefonu občany je v pořádku, ale pokud občan pomlouvá 

obecní zastupitelstvo...tak se utíká na policii“ tak jen do-

kazuje, že neví, co je to pomluva. Pomluva je poškozování 

osobní cti občana rozšiřováním nepravdivých informací 
na veřejnosti. Souhlasím s tím, že celá situace se dala řešit 

jinak, kdyby ona sama nedala paní Smutné v jejím chování 

takovou podporu.       

Ještě pár slov k příspěvku Katky Šertlerové. Nerozumím 

větě, ve které píše, že paní Smutná ukázala na konkrétní 

závažný problém. Na jaký? 

A k výzvě ke kandidatuře musím připomenout, že kandi-

dovat do zastupitelstva může jen osoba s trvalým bydlištěm 

v obci.                         V. Sýkorová 

A CO TOMU VŠEMU ŘÍKÁ STAROSTKA ?
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Dne 18.5. večer  jsem se dozvěděla o tom, že paní 

Smutná roznáší po domech v Máslovicích písemnost, 

kterou pomlouvá moji osobu, aniž by to mohla doložit, 

tj. nedovoleným způsobem zasahuje do mého práva na 

ochranu osobnosti. Zastávám názor, že se dopustila 

trestného činu  pomluvy, eventuálně přestupku proti 

občanskému soužití. Jsem velmi rozlobena a nepřeji 

si, aby moje práce byla takto znehodnocována touto 

osobou a pokud potají poslouchala můj telefonní roz-

hovor, tak aby ho tímto způsobem překrucovala a 

zveřejňovala. Rozhovor účelově dezinterpretuje 

a neověřené informace přenáší  tam, kam se jí zachce 

a křivě mě obviňuje z úplatkářství. Považuji to za tres-

tuhodné.

Paní Smutnou znám již z minulého roku, kdy již teh-

dy obviňovala při zápisu dětí  mě  a paní  starostku 

z toho, že se berou úplatky a na mé vysvětlování, že to 

tak není nebrala zřetel a byla na mě velmi nepříjemná. 

Pak ihned na to následovalo telefonické vyhrožování. 

Mužská osoba doslova vyhrožovala, řvala do telefonu, 

že to schytám, že budu vidět jestli dítě nepřijmu, že 

se mi pomstí, co se mnou bude, že jsem dítě nepřijala.  

Několik dní po tom jsem se bála chodit ven i s dětmi na 

procházku. Tenkrát jsem zvažovala  trestní oznámení, 

ale bylo mně sděleno, že je to nedokazatelné a že se 

s tím nedá nic dělat.  

V mém desetiletém  působení se  snažím vyjít vstříc 

všem  rodičům i občanům, přednostně  respektuji, 

že školka je postavená v akci  Z, že se na ní podíleli 

i prarodiče máslovických dětí, a moje snaha je, pokud 

to jde, jim vyhovět a dávat při zápisu přednost dětem 

z Máslovic, pokud vyhovují ostatním kriteriím pro 

přijetí. V minulém školním  roce  při zápisu jsem 

přijala 12 nových dětí a všechny máslovické byly uspo-

kojeny. Letos jsem postupovala stejně, ale i přesto, 

bohužel, se jedno dítě nedostalo pro omezenou kapa-

citu školky, i když jsem již dříve získala pro mateřskou 

školu rozšíření z 24 na 28 dětí, s tím že dětem zajistím 

nejen kvalitu vzdělávacího procesu, ale při zvýšeném 

počtu dětí i bezpečnost, jak ukládá školský zákon. 

Každý z rodičů dětí má právo a možnost  konsultovat 

se mnou věci, které je zajímají.

 Co se týče toho, že si paní Smutná myslí o tom, že 

nemám dětem co dát, to nemůže ona jako laik posoudit. 

Když je člověk starší, neznamená to, že je neschopný, 

právě naopak. Je to další urážka a diskriminace mé 

osoby. Stále se vzdělávám, novinky přenáším do práce 

s dětmi a citlivým způsobem k dětem přistupuji. Proto 

je také vzdělávací proces na naší škole  kontrolními 

orgány velmi dobře hodnocen jak v minulých letech, 

tak  i v tomto školním roce.  

 Jakým právem si dovoluje nabádat rodiče proti 

mně - bude nás víc, víc dokážeme! Takováhle účelově 

zaměřená výzva podněcovat celou vesnici na osobu, na  

kterou je  naštvaná, s cílem nejen ublížit, ale i uškodit. 

Mám se znova bát chodit po Máslovicích,  aby někdo, 

kdo paní Smutné uvěří,  mě ohrozil? Stačí, že mne 

uráží.

Uráží nejen mne, ale i starostku a celé zastupitelstvo. 

Spolupracuji s vedením obce a  zastupiteli a vzhledem 

k  tomu,  že jsem již působila v jiných mateřských 

školách  mohu posoudit, že spolupráce mateřské školy 

s obcí Máslovice  je příkladná  a  na velmi dobré úrovni, 

ne všude tomu  tak je. S vedením obce i se zastupiteli 

mám velmi dobrou spolupráci, paní starostka a obecní 

zastupitelé se o naší mateřskou školu zajímají, starají 

a vycházejí  škole a dětem všemožně vstříc na bázi ko-

rektního jednání,  nikoliv jak soudí paní Smutná.

Bezdůvodné obviňování z braní úplatků při přijímání 

dětí do naší mateřské školy je nejen směšné a velice 

amorální,  ale také protizákonné, neboť podle zákonů ČR 

jestliže někdo někoho falešně obviňuje bez hmatatel-

ných  důkazů z trestné činnosti, sám se dopouští  trest-

ného činu a může být za to trestně stíhán.

Hana Voříšková

A JEŠTĚ VYJÁDŘENÍ ŘEDITELKY MATEŘSKÉ ŠKOLY

byla svolána z iniciativy paní Hermanové a s podpo-

rou obecního úřadu na pondělí 16. června. Na schůzce 

se sešlo dvacet rodičů, ředitelka, učitelka, kuchařka, 

starostka a paní Szöllösová jako členka obecního za-

stupitelstva. Paní ředitelka postupně probírala náměty, 

které poskytla paní Hermanová, tj. personální obsazení, 

stravování a platby za něj, provozní doba školky, spaní, 

venkovní aktivity, omlouvání nepřítomnosti. 

Současné  personální obsazení pedagogických sil je 

takové, že vedle ředitelky ve školce působí dvě učitelky, 

každá na poloviční úvazek. Od ledna byla jedna nemoc-

ná a nastupuje 18. 6. a druhá byla nemocná od května 

a nastoupila opět 16. 6. Paní ředitelka sháněla zástup, 

jedna mladá učitelka byla ve školce pouze čtrnáct dní, 

 INFORMATIVNÍ SCHŮZKA RODIČŮ V MATEŘSKÉ ŠKOLE
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jeden týden doma s nemocným dítětem a pak odešla. 

Dle slov ředitelky, není lehké najít kvalifikovanou 

pedagogickou sílu na část úvazku (nekvalifikovaná být 

nemůže). Paní ředitelka musela být u dětí celou dobu 

sama, jinak by musela být školka na část dne uzavřena. 

Ke stravování bylo uvedeno, děti nejsou kráceny na 

jídle, mohou si přidávat, pokud jim něco nechutná, 

mohou sníst více toho, co jim chutná. Pitný režim je 

dodržován. Pokud dítě odchází po obědě, nemůže si 

brát odpolední svačinu s sebou (dle vyhlášky 107). Na 

schůzce došlo k domluvě, že pokud bude pravidelně, 

např. v pátek odcházet po obědě, platba za svačinu 

(9 Kč) se nebude do stravování počítat. Nelze to tak 

ale dělat při předem neohlášeném odchodu po obědě, 

protože potraviny na svačiny se musí objednávat dva 

dny předem. Rodiče platí ve školce za stravné 36 Kč 

za den. Norma stanoví maximální částku 72 Kč. Návrh, 

aby se platby za stravné uskutečňovaly zálohově stejnou 

částkou každý měsíc a na konci roku byly vyúčtovány 

a byly vráceny přeplatky, nebyl většinou rodičů přijat, 

takže zůstává stávající systém měsíčních plateb podle 

skutečnosti. 

K provozní době by většina rodičů uvítala rozšíření 

provozní doby školky ze stávající od 7 do 16 hodin. 

Rozšíření provozní doby brání dané pracovní úvazky 

pedagogů a mzdové prostředky. Nicméně ředitelka vy-

chází vstříc a někteří rodiče mohou přivádět děti již 

před sedmou hodinou a počká s dítětem i po 16. hodině, 

když to rodič nestíhá. Možnosti rozšíření provozní do-

by školky budou ještě jednou konzultovány na začátku 

školního roku. 

Diskutovalo se i o provozu o letních prázdninách, 

kdy naše školka je uzavřena po celé dva měsíce. Je 

to z důvodu toho, že pedagogové musí čerpat 8 týdnů 

dovolené za rok. Výhodu v tomto mají větší školky, kdy 

se učitelky mohou prostřídat. Paní ředitelka dohodla pro 

rodiče místa ve školce v Klíčanech a v Řeži. Někteří již 

toho využili. 

Některé maminky přišly se žádostí, aby jejich dítě po 

obědě nemuselo spát, protože prý večer nechtějí usínat 

včas. Tento problém není řešitelný z toho důvodu, že 

dítě nemůže být samo bez dozoru ve vedlejší místnosti 

a hrát si, zatímco ostatní spí. Děti však nejsou nuceny 

ke spánku, jen musí v klidu ležet a odpočívat a poslou-

chat čtení pohádky. Děti odpočívají mezi 13. až 14. 

hodinou.  

Dalším tématem bylo omlouvání nepřítomnosti dítěte 

ve školce. Způsob omlouvání je popsán ve školním řádu, 

který je ve školce k dispozici a teď již i na webových 

stránkách obce. Nepřítomnost dítěte musí být omlu-

vena do 8 hodin ráno, jinak se mu započítává stravné. 

Rodiče mají možnost poslat i zprávu ve formě sms. 

Venkovní aktivity a výlety bylo další téma k disku-

si. Ředitelka ujistila rodiče, že děti chodí ven dvakrát 

denně při slušném počasí. Plán vycházek je součástí 

plánu výchovné práce a je vyvěšen na nástěnce. Někteří 

rodiče by byli rádi, kdyby se jezdilo více na výlety. 

Paní ředitelka se tomu nebrání, ale nedoporučuje 

to v letošním roce z důvodu vyššího počtu malých 

(tříletých) dětí ve třídě. Také poukázala na možnou 

vyšší cenu takového výletu, protože musí objednat 

zájezdový autobus, který má bezpečnostní pásy na 

všech sedadlech. Pokud však většina rodičů projeví 

v příštím roce zájem o výlet, tak se uskuteční. 

Oceňuji, že celé jednání, které trvalo hodinu a půl, 

probíhalo klidně a věcně.  

            V. Sýkorová 

Středočeský školní inspektorát české školní inspekce 

provedl ve dnech 18. a 19. března 2014  inspekci v naší 

mateřské škole, při které hodnotil úroveň vzdělávacích 

programů, jejich provádění a výsledky z hlediska 

úrovně znalostí dětí. Výsledky inspekce jsou velmi 

pozitivní a svědčí o trvale dobré úrovni práce naší 

školky. Inspekční zpráva shrnuje poznatky z inspekce 

do těchto závěrečných hodnocení:

 řízení školy, personální podmínky materiální 

a finanční předpoklady  mají celkově požadovanou 

úroveň

 vzdělávací proces se vyznačuje vhodným 

získáváním poznatků ze všech oblastí předškolního 

vzdělávání; průběh vzdělávání má celkově standardní 

úroveň a funkční gramotnosti dětí jsou účelně rozvíje-

ny; děti jsou cíleně připravovány na úspěšné zahájení 

povinné školní docházky

 děti prokázaly znalosti odpovídající jejich 

věkovým a individuálním možnostem.

Inspekce předložila pouze jeden námět na zlepšení, 

a to usilovat o stabilizaci učitelského sboru, neboť 

v průběhu školního roku došlo k personálním změnám.

Úplný text inspekční zprávy je k dispozici na we-

bových stránkách obce nebo je k nahlédnutí na obec-

ním úřadě.

 ŠKOLNÍ INSPEKCE V MATEŘSKÉ ŠKOLE
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Autorka asi nepochopila smysl článku, k němuž zaujímá 

stanovisko. Jeho smyslem bylo předložit k diskusi návrh 

takového postupu při výběru nejvhodnějšího uchazeče 

z veřejných soutěží všeho druhu, aby při něm nedocházelo 

k takovým rozporům při hodnocení váhy fi nančního hledis-

ka, jaké se projevily při jednání zastupitelstva o pronájmu 

občerstvení u přívozu. Místo kritického posouzení tohoto 

návrhu obhajuje autorka správnost rozhodnutí o tomto 

pronájmu. Takže se jedná o jisté nedorozumění. Doufám, 

se paní Vojtíšková k mému návrhu ještě jednou vrátí 

a nezaujatě jej posoudí. 

VÝSLEDKY VOLEB DO EVROPSKÉHO PARLAMENTU 

V posledním zpravodaji byl otištěn názor pana Cha-

lupného jako občana přihlížejícího rozhodování o pronájmu 

občerstvení dole u přívozu na březnovém zasedání zastupi-

telstva. Z mého pohledu také nezainteresované obyvatelky 

článek opomíjí některé důležité okolnosti, které bych si 

dovolila připomenout. 

Jednání pan Chalupný popisuje jako spor dvou kritérií 

– místní příslušnosti oproti nabídnuté ceně. Argumentů 

ale zaznělo víc: šíře nabídky bezmasých jídel, zkušenosti 

s dosavadním pronajímatelem, který byl jedním ze dvou 

uchazečů, pořádání akcí pro děti, zohlednění nákladů 

spojených s „rozjetím“ nefungujícího provozu oproti 

nastoupení do provozu fungujícího, chybějící osobní 

zkušenost s podnikáním druhého „nového“ uchazeče, 

který se zasedání (na rozdíl od stávajícího pronajímatele) 

neúčastnil, a nemohl tak představit své hledisko.

Neřešilo se, zda je 18 tisícový rozdíl mezi nabídkami 

zanedbatelný, ale to, zda fi nance mají či musí být jediným 

hlediskem. A na tom se zastupitelé neshodli. Větší část 

(4:2, 1 se zdržel) odmítla zmíněnou praxi Středočeského 

kraje dát vždy přednost nejvyšší cenové nabídce (největší 

výhodnosti „pro pokladnu“). Někteří zastupitelé hovořili 

o tom, že se cítili být pod tlakem takového názoru a odmítli 

učinit z hlasování „frašku“. Rozhodli se pro individuální 

zvažování prospěšnosti pro obec, které pan Chalupný 

přirovnal k „přítelíčkování“.

Souhlasím, že 18 tisíc Kč není zanedbatelných a při 

každém rozhodování, jehož výsledkem by mohlo být 

snížení příjmu obce, se musí pečlivě zvažovat, zda jiné 

přínosy za to stojí. Osobně věřím, že zastupitelé k tomuto 

rozhodování přistupovali zodpovědně a – co považuji za 

důležité – svůj názor veřejně obhájili. 

Kateřina Vojtíšková

VÝBĚR UCHAZEČE Z JINÉ PERSPEKTIVY

 STRUČNÝ KOMENTÁŘ REDAKTORA

konaných ve dnech 23. a 24. května 2014
Počet zapsaných oprávněných voličů :  266
Účast voličů: 72 
Účast voličů v %: 27,5 % (celostátně 18,2 %)
Platných hlasů:s 72

Název strany   Počet získaných hlasů                % z počtu plat.hlasů
         v obci  celostátně
TOP 09 a Starostové   10      13,9  15,95
KSČM      9      12,5  10,98
evropani.cz    9      12,5    0,04
ČSSD     8      11,1  14,17
Strana svobodných občanů  8      11,1    5,24
ANO 2011    7          9,7  16,13
ODS     5          6,9    7,67
Česká pirátská strana   5         6,9    4,78
Liberálně ekologická strana  3          4,2    0,49
Komunist. strana Československa  3         4,2    0,56
Úsvit      2          2,8    3,12
Strana zelených     2          2,8    3,77
Občanská konzervativní strana 1          1,4    0,22
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 (17.5.) nám doslova propršel. Dopoledne vypadalo ještě 

trochu nadějně, spanilou jízdu uvítal radní města Kralup 

pan Špaček, ale druhá hodina rozhodla a „cedilo a cedilo“. 

I přesto k nám vážilo cestu 265 zájemců, aby využili pro-

gramu pro děti a hlavně sledovali bojové ukázky z konce 

2. světové války. Všem kteří se podíleli na akci ať už jako 

„bojoví“ účastníci nebo zajišťováním občerstvení, pokladen 

a bezpečnosti na silnici patří velký dík! 

VOJENSKÝ HISTORICKÝ DEN  

PING – PONG V ČP. 16
Prostor, kde bude v budoucnu sál, je zatím prázdný a čeká 

na rekonstrukci. Napadlo mě, že by se dal smysluplně 

využít hraním ping-pongu do té doby, než se otevře pro 

první plesovou sezónu. Přednesla jsem návrh zastupitelům 

a ti souhlasili se zakoupením stolu. 

Je to kvalitní stůl, skládací a vhodný i pro hru jednoho 

hráče.

Předkládám zde pravidla pro zájemce o hru: 

 Přístup do sálu bude přes výčep místní hospody 

a dále přes dvůr. Ve výčepu bude umístěn sešit, do kterého 

se zájemci o hru zapíší a zaplatí poplatek 20 Kč za hodinu 

(nezáleží na počtu hráčů). Za každou další započatou 

hodinu zaplatí stejnou částku. Mohou si zde vyzvednout 

pálky a míčky, pokud nebudou mít vlastní. 

 Pokud hráči zjistí jakékoliv závady či poničení 

stolu či okolí, ve vlastním zájmu to zapíší do sešitu, jinak 

zodpovědnost za případné škody padá na posledního, kdo 

hrál. Předpokládám však, že užívat tento prostor budou 

především zájemci o sport a hru a ne vandalové. 

 Bude možné si rezervovat hodiny hry dopředu s tím, 

že se i dopředu zaplatí poplatek a rezervace se zapíše do 

sešitu. Pokud ti, co si rezervují hru, nepřijdou do 15 minut 

od začátku rezervace, mají nárok na hru další zájemci. 

Poplatek se již nevrací. 

 Ve všední dny bude možné hrát od 15 do 22 hodin, 

v sobotu a v neděli od 13 do 22 hodin. 

Jiná doba hraní je možná po předchozí dohodě. 

 Zájemce o pořádání turnajů prosím o oznámení 

a dohodnutí podmínek předem na obecním úřadě. 

 Děti do 10-ti let mohou užívat sál jen za doprovo-

du osoby starší 18-ti let. Rodiče zodpovídají za případné 

škody, způsobené dětmi do věku 18 let. 

Uvítám připomínky či doplňky k těmto pravidlům 

a doufám, že strávíte pěkné chvíle u stolního tenisu. 

  V. Sýkorová

Po letošní valné hromadě sportovního klubu konané ne-

zvykle až koncem května, bych vás chtěl krátce informovat 

o plánu akcí, které bychom letos rádi realizovali. Po ob-

jektivním zvážení našich  možností,  jsme se rozhodli letos 

uspořádat dvě akce – sportovní den a drakyádu.

Sportovní den se bude konat 9. srpna, program společně 

s pozvánkou je popsán níže. Po zkušenosti z loňského roku 

bychom rádi rozšířili sportovní činnost ještě o volejbal, takže 

pokud bude zájem a chuť, určitě ho do programu doplníme.  

Drakyáda je plánována na konec října, kdy bude termín, s ohl-

edem na počasí, upřesněn. Pokud by měl někdo výhrady tý-

kající se plánu akcí, není problém za námi přijít, popřípadě  

program doplnit či pozměnit. Vzhledem k ukončení aktivní 

činnosti našeho fotbalového oddílu jsme se rozhodli pro 

letošní rok nepožádat obecní úřad o fi nanční dotaci a náklady 

spojené s pořádáním akcí hradit z vlastních zdrojů, pokud 

možno členských příspěvků. Tímto bych chtěl všem členům, 

kteří věnují svůj volný čas k přípravě a organizaci akcí, 

poděkovat.

V neposlední řadě musím také za nás všechny poděkovat 

paní Haně Olbertové, která již několik let bezplatně zpra-

covává účetnictví  sportovního klubu.

Na závěr dnešního příspěvku ještě upřesním pár věcí ohledně 

užívání sportovních kabin. V loňském roce jsme byli požádáni 

místními motorkáři, jestli by nemohli spoluužívat sportovní 

kabiny jako klubovnu. Vzhledem k tomu, že v současné době 

nemáme aktivní fotbalový oddíl a kabiny používáme jen pro 

schůze výkonného výboru SK, případně sportovní akce, které 

pořádáme, neměli jsme a nemáme nic proti. Nehledě na to, 

že kabiny jsou majetkem obce a sportovní klub má jejich 

užívání zaručené notářsky ověřenou smlouvou o „využívání 

sportovních kabin“, na které trváme a nic se na ní tímto 

spoluužíváním nemění. Dále jsme se dohodli, že by veškeré 

úpravy prováděné v interiéru kabin neměly mít žádný omezu-

jící vliv na činnost sportovního klubu. Nikdo tedy nemusí mít 

obavy, že jsme o kabiny přišli a potencionální sportovci nebu-

dou mít potřebné zázemí. Prvotní účel, kvůli kterému byly 

kabiny postaveny a kterému dlouhá léta slouží, musí zůstat 

zachován, čímž jsme si všichni vědomi. Byli jsme ujištěni, že 

veškeré příslušenství fotbalového oddílu je pouze provizorně 

uloženo v kabině hostí, než bude dokončena rekonstrukce 

místnosti, do které budou věci řádně uschovány. Věříme, že 

se již brzy povede dokončit zmiňované úpravy a spoluužívání 

kabin bude probíhat bez problémů, jako dosud.  Milan Voves

SPORTOVNÍ KLUB MÁSLOVICE INFORMUJE 
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Dnes blahopřejeme dvěma červnovým jubilantkám a sice paní Jarmile Marvanové, 

která oslavila svou osmdesátku 13. června, 

a paní Jaroslavě Litošové, které bude mít v počtu svých let dvě pětky 28. června. 

Oběma jubilantkám přejeme dobré zdraví a životní pohodu do dalších let.

Manželům Lence a Davidu Chadimovým blahopřejeme k narození dcery Denisky (7.6.). 

Vítáme ji do naše obecního společenství a přejeme jí dlouhý a šťastný život.

P o z v á n k a
na řádné zasedání obecního zastupitelstva

v úterý  24. června 2014 od 19,30 hodin
v zasedací místnosti obecního úřadu.

Program:

1. Zpráva o přezkoumání hospodaření obce za rok 2013

2. Schválení závěrečného účtu za rok 2013

3. Schválení účetní uzávěrky obce za rok 2013

4. Schválení účetní uzávěrky MŠ za rok 2013

5. Průběh čerpání rozpočtu v roce 2014

6. Schválení rozpočtových změn v roce 2014

7. Stanovení počtu členů zastupitelstva pro komu-

 nální volby

8. Informace o investicích VKM v obci

9. Informace o čp. 16

10. Různé, diskuse

Svatojánská noc 
v sobotu 21.června 2014 

K tanci a poslechu zahraje 
HUDBA  PLUS z Neratovic 19 – 02 hodin

Vstupné: 60 Kč  

Výklad karet od kartářky

Večerní prohlídka muzea a výstavy Špetka koření
Povídání o svatojánské noci

 (19-22 hodin)
Výroba lampionů, netradiční občerstvení

Světelná stezka od muzea na palouk(po setmění)
Vstupné: 30 Kč

Pozvánka na sportovní den SK Máslovice, 
který se koná v sobotu 9. srpna 2014 

na místním fotbalovém hřišti
Program :
 9.00 hodin - sraz hráčů nohejbalu
10.00 hodin - nohejbalový turnaj
14.00 hodin - sportovní soutěže pro děti
16.00 hodin - mezigenerační souboj bývalých hráčů 
SK Máslovice v kopané
18.00 hodin - posezení s hudbou – p. Štamfest

Občerstvení po celý den zajištěno.
 Srdečně zve výbor SK Máslovice

V sobotu 19. července již tradiční pohodový 

vodácký závod Bohnice – Máslovice. 
Přihlášku najdete zde ve Zpravodaji nebo na we-

bových stránkách v Novinkách. 
Nebojte se, přihlaste se, je to příjemná akce! 

Fotky z minulých ročníků najdete ve Fotogalerii na 
www.maslovice.cz

DĚTSKÝ DEN NA HŘIŠTI
se bude konat v neděli 22. června od 15 hodin.

Děti se mohou těšit na hasiče, soutěže a hry.

 Společenská kronika  


